

財團法人食品工業發展研究所

Non-profit Private Entity Food Industry Research and Development Institute

郵政信箱246號
P.O.BOX 246,Hsinchu,300.Taiwan R.O.C

新竹市食品路331號
FAX: (03) 5214016

委託試驗報告書 TEST REPORT

委託者：台灣勵遠股份有限公司
Applicant：

報告書號碼：099SA03198
Report NO.：099SA03198

取樣者：台灣勵遠股份有限公司
Sampler：

收件日期：2010/09/20
Date Received：2010/09/20

物品名稱：0.85PE雙面防黏內墊 (Double release inner layer)
Name of Article:

簽發日期：2010/10/08
Date Issued：2010/10/08

試驗項目 (Items)	單位 (Unit)	結果 (Result)	方法 (Method)
(1).透濕度 WVTR	$g/m^2 \cdot day$	1.77	ASTM F1249
(2).透氧度 oxygen transmission	$cc/m^2 \cdot day$	559.8	ASTM D3985

附註：
透濕度：檢測條件為40°C，90%RH
透氧度：檢測條件為25°C，Dry

以下空白

簽發者
Authorized Representative



備註(NOTE)

- 1.本分析結果，僅對委託者所送樣品負責。
The results in this report are valid only to the sample sent by the applicant.
- 2.本報告所載事項，僅做參考資料，不得做為廣告、公證或商業推銷之用。
This report is for reference only, do not use these for advertising,sales promotion or notarial purpose.
- 3.本所化學分析及微生物檢驗實驗室均為全國認證基金會(TAF)認證之實驗室(編號：0309,0884)。
The chemical analysis and microbial detection labs have been recognized by TAF as accredited testing labs.(No:0309,0884).
- 4.如對此試驗報告有任何疑問時，請電洽本所 03-5223191 轉 258。
If there is any question about this test report, please contact this Institute, 886-3-5223191 ext 258.